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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 53 

от 17.02.2015 г. 
 

Днес, 17.02.2015 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и 

Йорданка Количкова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на 

Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, кметове на кметства и 

кметски наместничества от общината. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо 

Донева, уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове 

на кметства и кметски наместници от общината, добър ден и добре дошли на 

днешното 53 –то заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи 

проверка на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е 

редовно /присъстват всички общински съветници-11/ и ОбС може да взема 

законни решения.  

Колеги , откривам днешното заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 2 /06.02.2015 г. съм 

свикала днешното заседание . Имате проекта на дневния ред и материалите за 

днешното заседание. 

Колеги, на заседанието на ПК бяха обсъдени всички докладни, включително 

и внесената от мен нова докладна записка относно Искане с вх. № 122/22.08.2014 

г. на Дамян Славов Славов - председател на НЧ”Ведрина - 1948г.” гр. Алфатар, 

/кв.Попово/ - учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 

земи от ОПФ в полза на читалището, за която взехте решение да влезе в проекта 

на  дневния ред като т. 5. Имате и становището от общинска администрация по 

тази докладна. 

Колеги, имате ли други предложения относно проекта на дневния ред и 

допълнителната докладна? Няма. Зачитам проекта на дневния ред за днешното 

заседание с направеното допълнение относно т.5 : учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в полза на НЧ”Ведрина - 

1948г.” гр. Алфатар. 
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Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направеното допълнение: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Отчет по изпълнение на „Програма за 

управление на Община Алфатар, мандат 2011-2015 г.” за 2014 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Отчет за дейността на МКБППМН при 

Община Алфатар за 2014 година. 

                              Докладва: заместник-кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Приемане бюджета на Община Алфатар за 

2015г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Даване съгласие Община Алфатар да 

кандидатства пред фонд „СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА” с проект „Реконструкция и 

модернизация на съществуваща материална база – перално помещение в Дом за 

стари хора гр. Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Искане с вх. № 122/22.08.2014 г. на Дамян 

Славов Славов - председател на НЧ”Ведрина - 1948г.” гр. Алфатар, /кв.Попово/ - 

учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в 

полза на читалището. 

                              Докладва: председател ОбС – Златка Питакова. 

6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен 

ред за днешното заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕ № 441 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Отчет по изпълнение на „Програма за 

управление на Община Алфатар, мандат 2011-2015 г.” за 2014 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Отчет за дейността на МКБППМН при 

Община Алфатар за 2014 година. 

                              Докладва: заместник-кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Приемане бюджета на Община Алфатар за 

2015г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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4. Докладна записка относно Даване съгласие Община Алфатар да 

кандидатства пред фонд „СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА” с проект „Реконструкция и 

модернизация на съществуваща материална база – перално помещение в Дом за 

стари хора гр. Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Искане с вх. № 122/22.08.2014 г. на Дамян 

Славов Славов - председател на НЧ”Ведрина - 1948г.” гр. Алфатар, /кв.Попово/ - 

учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в 

полза на читалището. 

                              Докладва: председател ОбС – Златка Питакова. 

6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Отчет по изпълнение на 

„Програма за управление на Община Алфатар, мандат 2011-2015 г.” за 2014 

година. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към 

Общинския съвет гр. Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледан отчета по изпълнение на „Програма за управление на 

Община Алфатар, мандат 2011-2015 г.” за 2014 година. Докладната предизвика 

въпроси, получихме отговори от вносителя. Но все пак ще дам възможност на 

колегите за коментари и въпроси по отчета. 

Радка Желева: Аз имам няколко въпроса: 

На страница № 6: От тези 5 бр. входирани проектни предложения, има ли 

одобрени и кои са те? 

Одобрено проектно предложение за ремонт на военен паметник в с. Васил 

Левски, къде е кандидатствано, къде е одобрен? 

На заседанието на ПК поставих няколко въпроса във връзка с актуалността 

на някои от проектите, получих отговор. 

Желяна Донева: От петте входирани проекта от 2014 г. няма нито един 

одобрен. Но през 2015 г. имаше нов прием, преработени са и отново са 

входирани. За паметника в с. Васил Левски, средствата са отпуснати от 

комисията за военните паметници. 

Йорданка Количкова: И аз имам няколко въпроса: 

Какви са мероприятията извършени през 2014 г. по нерегламентираните 

сметища? Би трябвало сметищата да са затревени, но не виждам да са! Също 

така нямаше никакви табели. 

Освен това не виждам в отчета описан ли е екологичния ефект от 

изрязаните дървета в кв. Попово? Това е проблем, за който всички знаем. 

Управлението по отпадъците –искам повече информация от еколога за този 

проект? До колкото знаем стойността на проекта е над 150 000 лв. Като 

рекултивираната територия трябва да е затревена и съответно да се поддържа. 

Това направено ли е? 

Йорданка Узунска: Във връзка със стойността на проекта: той не е само от 

2014 г., от преди това е стартиран и всяка една година има заложен план с 
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определени стойности, при които се реализират определени дейности. Имайки в 

предвид, че едната година - 2013 г. беше сушева година. Това, което се направи 

беше окосяване на площите, не е извършвано торене, за което естествено не е 

плащано. 

Относно проблема в кв. Попово, имаше извънредна сесия, коментирани са 

нещата, правени са срещи с населението. И не виждам към момента какъв би 

могъл да бъде ефекта изрязването на дърветата, единственото което мога да кажа 

е, че поне така както бяха орязани от „Енерго Про”, бяха грозни и поне ги няма. 

Там има заложени дейности по озеленяване. Така, че докато не приключи самия 

проект и не се извърши дейността, мисля, че не е възможно да коментираме 

резултата. 

Табелите бяха сложени на всички места още в началото на пролетта и не 

само в гр. Алфатар, а във всички населени места. Населението не проявява 

съвестност и унищожават това  което се създава е друг въпрос. 

Йорданка Количкова: Благодаря за отговора. 

Нели Маринова: Становището на комисията „Бюджет и финанси” е приема 

отчета по изпълнение на „Програма за управление на Община Алфатар, мандат 

2011-2015 г.” за 2014 година в предложения вид. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Живка Великова – председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” 

е приема докладната записка в този вид. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

пътна и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисия 

„Общинска собственост...” е приема отчета по изпълнение на „Програма за 

управление на Община Алфатар, мандат 2011-2015 г.” за 2014 година. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е да се приеме отчета в този вид. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, във връзка с чл. 44, ал. 5 от 

ЗМСМА, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 442 
 

1. Приема Отчет по изпълнение на Програма за управление на Община 

Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2014 година. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 
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ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Отчет за дейността на 

МКБППМН при Община Алфатар за 2014 година. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. 

Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледан отчета за дейността на МКБППМН при Община 

Алфатар за 2014 година с благопожелание за нулеви цифри навсякъде, защото 

наистина можем да се гордеем, че комисията няма да има работа. Това което 

касаеше нашата комисия беше стойностите заложени в бюджета, коментирано е. 

На зададените въпроси от колегите, беше даден отговор. Имаше направени 

препоръки за самата комисия, относно неучастия в обучения. Становището на 

комисията „Бюджет и финанси” е да се приеме отчета в посочения вид. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 7, ал 2 от Закона за борба 

срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните, 

предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 443 
 

1. Приема отчета за дейността на МКБППМН през 2014 година. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Приемане бюджета на 

Община Алфатар за 2015г. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. 

Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисия „Бюджет и 

финанси” и в останалите комисии беше разгледан обстойно, коментиран е така 

предложения бюджет за 2015 г. Както споменах на заседанието на ПК: една от 

най-важните задачи на ОбС за годината е коментари и приемане на бюджета на 

община Алфатар. От това зависи цялостната работа през годината. Доста 

въпроси предизвикаха цифрите. На зададените въпроси бяха дадени отговори. 

Очаква ни нулева година от програмния период. Становището на комисията 

„Бюджет и финанси” след направените доразяснения  е за приемане на бюджета 

на Община Алфатар за 2015 г. 

Златка Питакова: Други колеги? 
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Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” 

е приема бюджета за 2015 г. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

пътна и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията 

„Общинска собственост...” е приема бюджета на Община Алфатар за 2015 г. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е също приема бюджета за 2015 г. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение. 
 

На основание чл.52, ал.1 и чл.21, ал.1, т.6, във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от 

ЗМСМА, чл.94, ал.2 и ал.3 и чл.39 от Закона за публичните финанси, във връзка 

с разпоредбите на ЗДБРБ за 2015 год., ПМС №8/16.01.2015 г. за изпълнение на 

ЗДБРБ за 2015 г. и чл.42, ал.2 от Наредбата за условията и реда за съставяне на 

тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 

обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на общинския бюджет 

на Община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 444 
 

1. Приема бюджета на Община Алфатар за 2015 год. по пълна бюджетна 

класификация както следва: 

1.1. По прихода в размер на 2 645 393 лв. съгласно /Приложение №1 и 

№2А/, в т.ч.  

1.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности в размер на 1 614 794 

лв. в т.ч. 

 Обща субсидия за делегирани от държавата дейности в размер на 

1 334 915  лв. 

 Собствени приходи на звената на делегиран бюджет  в размер на 4 000 

лв. 

 Преходен остатък от 2014 г. в размер на 275 879 лв., в.т.ч.: 

o ВРБ ОУ гр.Алфатар -   13 785 лв. в т.ч. валутна сметка 23 лв.; 

o ВРБ НУ с.Алеково – 3 034 лв; 

o ВРБ ЦДГ гр.Алфатар – 2 630 лв.; 

o ВРБ Дом за стари хора  – 2 805 лв.; 

o ПРБ дейност ЦДГ – 1 410 лв. 

o ПРБ – Други дейности по образованието – 14 153 лв.; 

o Дейност „Общинска администрация” – 68 322 лв.; 

o Дейност „Други дейности по вътрешната сигурност” – 15 404 лв.; 

o Дейност „Ликвидиране на последици от стихийни бедствия” – 132 991 

лв.; 

o Дейност „Детско и училищно здравеопазване” – 6 499лв. 

o Дейност „Кризисен център за деца” – 14 204 лв. 

o Дейност „ Спорт за всички” – 642 лв. 

1.1.2.  Приходи за местни дейности в размер на 1 030 599  лв. в т.ч.  
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 Данъчни приходи в размер на  127 500 лв. / Приложение №2А/ 

 Неданъчни приходи  в размер на 224 800 лв./ Приложение №2А/ 

 Обща изравнителна субсидия   в размер на    166 400  лв. 

 Трансфер за зимно поддържане и снегопочистване – 29 300 лв. 

 Целева субсидия за капиталови разходи -  170 900 лв., в т.ч. 

o За строителство, основен ремонт и придобиване на ДМА – 83 000 лв.; 

o За изграждане и основен ремонт на общински пътища – 87 900 лв. 

 Предоставени трансфери в размер на /-/ 14 000 лв. 

 Временни безлихвени заеми м/у бюдж.сметки и сметки за средства от 

ЕС в размер  на  /-/ 50 000 лв. 

 Преходен остатък от 2014 г. -  375 699 лв., в. т.ч.: 

o Дейност „МПС” – от целевата субсидия за капиталови разходи от 

2014г.  – 5 850 лв.; 

o Дейност „Други дейности БКС” – получен аванс през 2014г. за ОУП - 

24 251 лв.  

o Дейност „Служби и дейностти по поддържане и ремонт” – 24 806 лв., 

от които: средства за зимно поддържане и снегопочистване – 20 378 лв. и 

целева субмсидия за  ремонт на общински пътища  - 4 428 лв. 

o Дейност „Други дейности по селско и горско стопанство” – 87 646 лв. 

o Дейност „ Приюти за безстопанствени животни” – 43 лв. 

1.2 По разходите в размер на  2 645 393 лв. разпределени по функции  

дейности и параграфи, съгласно /Приложение №3 и №4/: 

1.2.1. За делегирани държавни дейности в размер на   1 614 794 лв.,  

в т.ч. резерв  за непредвидени и/или  неотложни разходи в размер 

 на 27 523 лв. 

1.2.2. Местни дейности в размер на 1 028 599 лв., в т.ч.  резерв за  

непредвидени и/или неотложни разходи в размер на 44 236 лв. 

1.2.3. За допълнително финансиране на държавни дейности със средства  

от собствени приходи – 2 000 лв. 

2. Утвърждава първоначалния бюджет на Община Алфатар по бюджетни 

показатели, както и по пълна бюджетна класификация, съгласно   

Приложение №2   

3. Приема Инвестиционната програма за 2015 г. /Поименен списък по обекти, 

видове разходи  и източници на финансиране/ в размер на  5 646 455 лв.,  

съгласно Приложение №5, като 

3.1. Одобрява разпределението на целева субсидия за капиталови разходи,  

вкл. и за изграждане и основен ремонт на общински пътища  в размер на 170 

900 лв.; 

3.2. Приема разчет за разходите, финансирани  от преходен остатък от целева 

субсидия за ДМА от 2014 г. и получените целеви средства от ЦБ по §31-18, 

общо  в размер на 143 269 лв.  
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3.3. Приема разчет за разходите, финансирани  с приходи от постъпления от 

продажба на общински нефинансови активи през 2014 г. в размер на 5 624 

лв.; 

3.4. Приема разчет за разходите, финансирани с приходи от продажба на 

дървесина   в размер на  1 500 лв; 

3.5. Приема разчет за разходите, финансирани с други собствени приходи на 

общината в размер на  95 267 лв; 

3.6. Приема разчет за капиталовите разходи, предвидени за  финансиране  със  

средства от Европейския съюз и свързаното с тях национално и общинско 

съфинансиране  в размер на  5 229 895 лв; 

4. Определя разпоредителите с бюджет от по-ниска степен по бюджета на 

Община Алфатар и приема техните бюджети , както следва: 

– ОУ „Хр.Ботев” гр.Алфатар в размер на  216 109 лв  

– НУ „Отец Паисий” с. Алеково в размер на 51 964 лв. 

– ЦДГ „Щастливо детство” гр.Алфатар в размер на 185 641 лв. 

– ДСХ „Щастлива старост” гр.Алфатар в размер на 129 345 лв. 

– Център за настаняване от семен тип в размер на 177 744 лв. 

5. Утвърждава бюджета на общинския съвет в размер на 80 000 лв. 

6. Утвърждава разчета за целевите разходи, както следва: 

6.1. Членски внос в Асоциации и сдружения, с/но  уставите -  2 070 лв 

6.2. Обезщетения и помощи  по решение на ОбС  -  1000,00 лв. 

6.3. За спортни дейности в общината, в т.ч. и за ФК „Добруджанец” – 4 000 

лв. 

7. Упълномощава кмета на общината да договори допълнителни условия за 

предоставяне и отчитане  на целевите  средствата по т.6.3. 

8. Приема следните лимити за разходи: 

8.1. Социално – битови разходи в размер на  3 % от средствата за работна 

заплата на заетите по трудови правоотношения; 

8.2. Разходи за представителни  цели на кмета на общината  в размер на  3 000  

лв.; 

8.3. Разходи за представителни  цели  на Председателя  на ОбС  в размер на 3 

000лв. 

9. Утвърждава списък на длъжностите  и на лицата, които имат право на 

транспортни разходи през 2015г. съгласно /Приложение №6/ 

9.1. Утвърждава транспортни разходи на пътуващите лица със специалност и 

квалификация изискваща се за съответната длъжност  в размер до  85 % от 

стойността на билета от местоживеенето до местоработата и обратно, когато 

те се намират в различни населени места в рамките на средствата по бюджета 

за съответните дейности. 

10. Утвърждава разчета на субсидии на организациите с нестопанска цел 

читалищата на територията на общината в размер на 97 160 лв., както следва: 
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10.1. Читалище Алфатар -             41 640 лв./ 6 бр.; 

10.2. Читалище с. Алеково –             20 820 лв./ 3 бр.; 

10.3. Читалище с. Цар Асен –       3 123 лв./ 0,45 бр.; 

10.4. Читалище с. Кутловица –     6 108 лв./ 0,88 бр.; 

10.5. Читалище с. Чуковец –         6 593 лв/ 0,95 бр.; 

10.6. Читалище с. Бистра –             6 593  лв/ 0,95 бр.; 

10.7. Читалище с. Васил Левски – 3 608 лв./ 0,52 бр. 

10.8.Читалище кв. Попово -          8 675  лв./1,25 бр. 

11. Упълномощава кмета на общината да договори условията за  ползване на 

средствата по т.10. 

12. Утвърждава разходите за заплати през 2015 г., без звената от системата на 

народната просвета, които прилагат системата на делигирани бюджети, 

съгласно /Приложение №7/. 

12.1.Числеността на персонала за делегираните от държавата дейности във 

функциите „Здравеопазване”, „Социално подпомагане и грижи” се определя 

от кмета на общината в рамките на средствата, определени по стандартите и 

утвърдените размери по т.12 от настоящото решение.   

13. Одобрява актуализираната бюджетна прогноза за местните дейности за 

периода 2015-2017 г. и включената към нея и за  2018 г. /Приложение №8/ 

14. Одобрява индикативен годишен разчет за сметките  на средства от 

Европейския съюз по прихода и разхода в размер на 5 510 360 лв., съгласно 

/Приложение №9/. 

15. Определя максималния размер на дълга, както следва: 

15.1. Определя максимален размер на нов общински дълг за 2015 г. – 1 519 150 

лв. / Решение №331/25.08.2011 г. на ОбС Алфатар/ 

15.2. Определя максимален размер на общинския дълг към края на 2015 г. – 

1 519 150 лв. 

16. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които 

могат да бъдат натрупани през 2015 година в размер на 1 580 000 лв. 

17. Определя максимален размер на ангажиментите за разходи, които могат да 

бъдат натрупани през 2015 година в размер на 1 060 000 лв. 

18. Определя  просрочени  вземания, които се  предвижда да бъдат събрани  

през 2015 г. в размер на 40 000 лв. 

19. Възлага на кмета: 

19.1 Да организира разпределението на бюджет по тримесечия и да утвърди 

разпределението му по месеци. 

19.2. Да утвърди бюджетите на разпоредителите с бюджет от по-ниска степени 

определи конкретните  им права и задължения. 

19.3. Да информира общинския съвет в случай на отклонение на средния темп 

на Нарастване на разходите за местни дейности и да предлага конкретни 
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мерки за трайно увеличаване на бюджетните приходи и/или трайно 

намаляване на бюджетните разходи. 

19.4. Да включва информацията по чл.125, ал.4 от ЗПФ в тримесечните отчети 

и обяснителните записки към тях. 

19.5. Да разработи детайлен разчет на сметките за средства от Европейския 

съюз по отделните общински проекти, в съответствие с изискванията на 

съответния Управляващ орган и на МФ. 

19.6. Да отразява служебно промените по общинският бюджет с размера на 

постъпилите и разходвани средства от дарения и спонсорства, в съответствие с 

волята на дарителите и донора; 

20. Упълномощава кмета да предоставя временни безлихвени заеми от 

временно свободни средства по общинския бюджет за авансово финансиране 

на плащания по проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и по 

други международни програми.  

20.1. За всеки отделен случай кметът на общината определя срока на 

погасяване на Заемите в съответствие с условията на финансиращата 

програма, но не по-късно от края на 2015 г. 

20.2. При предоставянето на временни безлихвени заеми от временно 

свободни средства по общинския бюджет да се спазват изискванията на чл.126 

от ЗПФ. 

20.3. При предоставянето на средства от сметките за средства от ЕС да се 

спазват изискванията на чл.104, ал.1,т.4 от ЗПФ. 

20.4. Във всички останали случаи, при възникване на потребност от 

предоставяне на временни безлихвени заеми, кметът на общината внася 

предложение за предоставянето им по решение на ОбС. 

21. Оправомощава кмета на общината да извършва компенсирани промени: 

21.1. В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените 

показатели за разходи в рамките на една дейност, с изключение на дейностите 

на делегиран бюджет, при условие че не се нарушават стандартите за 

делегираните от държавата дейности и няма просрочени задължения в 

съответната делегирана дейност.  

21.2. В частта за местните дейности – между утвърдените разходи в рамките 

на една дейност или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на 

разходите. 

21.3. В разходната част на бюджета за сметка на резерва за непредвидени 

и/или неотложни разходи по т. 1.2. от настоящото решение.  

21.4. Да се разпорежда с резервния бюджетен кредит във функция 

„Образование” по формулата, съгласно предварително утвърдени правила за 

неговото разпределение.  

22. Упълномощава кмета: 
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22.1. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти и 

да кандидаства за финансирането им със средства от структурни и други 

фондове на Европейския съюз и на други донори, по национални програми и 

от други източници за реализиране на годишните цели на общината за 

изпълнение на общинския план за развитие.  

22.2. Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници за 

финансиране и съфинансиране на общински програми и проекти. 

22.3. Временно свободните средства по бюджета на общината може да се 

ползват за текущо финансиране  на одобрените по бюджета на общината 

разходи и за други плащания, при условие, че не се нарушава своевременното 

финансиране на делегираните от държавата дейности в определените им 

размери, както и на местните дейности и не се променя предназначението на 

средствата в края на годината. 

22.4. Да ограничава или спира финансирането на бюджетните и субсидирани 

дейности при нарушаване на бюджетната и финансова дисциплина и 

разписани правила по актуализираната Системата за финансово управление и 

контрол и утвърдените антикризисни мерки в общината  до неговото 

преустановяване. 

22.5. При възникване на  временен недостиг на средства за финансиране на 

делегираните от държавата дейности, да отправи мотивирано искане до 

министъра на финансите за авансово предоставяне на одобрената субсидия. 

23. Разходването на бюджетни средства / без целевите/ се осъществява при     

съблюдаване на следните приоритети: 

23.1. Разходите за делегираните  от държавата дейности се извършват до 

размера на предоставените  трансфери и се използват по предназначение, като 

разходите за трудови възнаграждения са приоритетни; 

23.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната поредност: за 

трудови разходи; за разходи по проекти финансирани със средства от ЕС; за 

разходи, свързани с дейности, за които се събират такси; за хранителни 

продукти; неотложни сезонни разходи – горива, ел.енергия, отопление вода и 

неотложни текущи ремонти и за покриване на просрочени задължения, ако 

бъдат натрупани такива. 

24. Задължава ръководителите на бюджетни звена, финансирани от общинския 

бюджет да разработят и представят в срок до 30.03.2015 г. конкретни мерки за 

изпълнение на приетия от Общински  съвет  бюджет.  

25. Приема за сведение Протоколите от м.ноември по населени места от 

публичното обсъждане на бюджета,  съгласно /Приложение №10/. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Даване съгласие 

Община Алфатар да кандидатства пред фонд „СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА” с проект 

„Реконструкция и модернизация на съществуваща материална база – перално 

помещение в Дом за стари хора гр. Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. 

Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледана докладната записка. Достатъчно много неща казах по 

докладната, че имаме голяма необходимост от перално помещение , защото 

обитателите  на дома ни  са стари и болни хора . Имаше направено предложение 

в т. 2 от решението да се направи промяна: Средствата за съфинансиране в 

размер до 2 600 лева да бъдат осигурени от бюджета на Община Алфатар. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси” е дава съгласие Община 

Алфатар да кандидатства пред фонд „СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА” с проект 

„Реконструкция и модернизация на съществуваща материална база – перално 

помещение в Дом за стари хора гр. Алфатар с това доуточнение. 

Йорданка Узунска: Общинска администрация също е съгласна средствата 

за съфинансиране в размер до 2 600 лева да бъдат осигурени от бюджета на 

Община Алфатар. Това ще е подаръка за десет годишния юбилеи на Дома за 

стари хора гр. Алфатар 

Радка Желева: Аз на заседание на ПК изразих становището си. ОбС винаги 

сме процедирали отговорно, ако нашите институции кандидатстват за 

финансиране. Добре, че има подготвен такъв проект, добре е да получи 

одобрение, да се финансира, аз  мисля, че сумата не е голяма, а дома за стари 

хора има повод, за десет годишния си юбилеи да има пералня. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

пътна и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията 

„Общинска собственост...” е дава съгласие Община Алфатар да кандидатства 

пред фонд „СОЦИАЛНА ЗАКРИЛА” с проект „Реконструкция и модернизация 

на съществуваща материална база – перално помещение в Дом за стари хора гр. 

Алфатар с направеното доуточнение. 

Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” 

е приема докладната записка във  вида след корекциата – до 2600 .00 лв в т.2. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е подкрепя проекта. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение с направените 

промени в т.2 - Средствата за съфинансиране до 2 600,00 лева да бъдат осигурени 

от бюджета на Община Алфатар. 
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На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, и направената промяна в т. 2 – до 

2600,00 лв. да бъдат осигурени от бюджета на Община Алфатар, предлагам ОбС 

Алфатар да вземе следното 
 

 

РЕШЕНИЕ № 445 
 

 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства пред фонд „СОЦИАЛНА 

ЗАКРИЛА” с проект „Реконструкция и модернизация на съществуваща 

материална база – перално помещение в Дом за стари хора гр. Алфатар”. 

2. Средствата за съфинансиране до 2 600,00 лева да бъдат осигурени от 

бюджета на Община Алфатар. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова извън залата 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно Искане с вх. № 122/22.08.2014 г. 

на Дамян Славов Славов - председател на НЧ”Ведрина - 1948г.” гр. Алфатар, 

/кв.Попово/ - учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 

земи от ОПФ в полза на читалището. 

Златка Питакова: Колеги , на заседания на ПК Ви представих мотива за 

внесената докладна записка . Сега ще повторя за протокола. От НЧ” Ведрина – 

1948 г.„ имаме входирано искане и  докладна записка за предоставяне за 

безвъзмездно ползване за нуждите на читалището земи от ОПФ през 2014г. с вх. 

№ 122/22.08.2014г., и вх. № 035/12.02.2015г., а устна молба беше отправена също 

от председателя г- н Дамян Славов на заседание на ОбС  и на събрание когато 

обсъждахме изрязаните дървета по ул.”Люляк”в гр.Алфатар /кв.Попово/. В с. 

Кутловица на изнесеното ни заседание на 26.08.2014г. Ви уведомих и прочетох 

искането им и изказах мнение в т.10 от дневния ред,  т. е.: 

„Моля да ни бъде предоставена обработваема земеделска земя в землището на гр. 

Алфатар в размер на  100 дка за осъществяване на стопанска дейност, доходите от 

която  да са за издръжка на читалището за осъществяване на дейностите. 

З.П. От общинска администрация трябва да бъде подадена докладна записка до 

ОбС.” 

Колеги , аз считам, че трябва да се подкрепи самодейността в общината и 

традициите и че когато става въпрос за култура,  то всички трябва да бъдем 

обединени .Ние сме хората които трябва да вземем отношение по този въпрос , 

след като общинска администрация не го направи.  

Видно е, че там работят , ентусиазирани са ,има много млади и задружни хора и  

усилията им са насочени към подобряване качеството на живот в общността. Въп-

реки , че е направен частичен ремонт на сградата на читалището има още много за 

довършване, за това на НЧ”Ведрина-1948” са им необходими финансови средства. 
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След като община Алфатар неможе да предостави необходимите средства , моля 

да им бъде предоставена обработваема земеделска земя в размер на 31.869 декара 

в местността „Ченева шума”, за издръжка на читалището за да развиват своята 

дейност. Всички знаем , че НЧ”Ведрина” гр.Алфатар работи много добре и има 

голямо желание да се развива. В имота от 31.869 декара в местността „Ченева шу-

ма”, има 2-3 декара необработваеми , проверила съм в службата по земеделие. 

Също така имота може да им се предостави от 01.10.2015г. , след приключване на 

стопанската година и изтичане на срока на договора сключен за стопанската 2014- 

2015 г. 

Ако имате въпроси заповядайте. 

Нели Маринова: Искам само да попитам направена ли е справка дали 

читалище „Ведрина” има предоставена земя? Становището на ПК”Бюджет и 

финанси” е „за „. 

Йорданка Узунска: Опитах се да получа информация от земеделската 

служба, но в момента са много заети и към момента няма как да ми я дадат. 

Златка Питакова: Аз съм проверила , но не се оказа , че имат предоставена 

земя за ползване. 

Марин Пейчинов: Ако беше да имат такава земя досега щеше да излезе.На 

заседание на ПК решихме да ни се предостави становище от общинска 

администрация за да вземем окончателно становище. Сега имаме становището , 

в което няма нищо притеснително и становището на ПК „Общинска собственост, 

УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”е приема докладната записка и ще 

гласува за учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи 

от ОПФ в полза на читалище „Ведрина” в местността „Ченева шума”, с площ 

31,869 дка. 

Живка Великова: Аз мисля, че ОбС не е органа да предоставя 

безвъзмездно правото на ползване на земята. И ще гласувам „въздържала се”. 

Ана Йосифова: Аз също написах докладна за предоставяне на земя на 

читалището в с Бистра , но изрично в докладната не написах никакви декари, 

защото в ЗНЧ се казва  50 дка. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 4, ал.5 от ЗОС, 

във връзка с НРПУРОИ на община Алфатар и във връзка с §6 от ПЗР на Закона 

за народните читалища, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 446 
 

1. ОбС Алфатар предоставя за безвъзмездно право на ползване на 

Сдружение с нестопанска цел НЧ»Ведрина-1948г.» гр. Алфатар, представлявано 

от Дамян Славов Славов, върху следните земеделски имоти по начин на трайно 

ползване – ниви: 

А.) Имот № 00415.85.29 в местност „Ченева шума”, с площ 31,869 дка. 

2. Учреденото безвъзмездно право на ползване на посочените по-горе имоти 

е с предназначение за отглеждане на едногодишни полски култури; 

3. Задължава кмета на Община Алфатар да осъществи необходимите 

административни действия, съгласно действащата нормативна уредба за 

изпълнение на т. 1. 
 



 15 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Получих  писмо за националната среща на общинските 

експерти по образование. Който има желание  от комисията по „Образование....” 

да се обади за да направя заявка. Госпожо Иванова, имате ли желание за 

присъствие ? 

Росица Иванова: Не.Не желая. 

Също така, днес получих писмо от областен управител: връща ни за ново 

преразглеждане решение № 429 от 30.01.2015г. Имам предложение: ако няма кой 

да изготви тази докладна както трябва, да намерим експерт да я направи и да 

приключим с това. Имаме 14 (четиринадесет) дневен срок за преразглеждане на 

решението. Аз предлагам да насрочим сесията за 04.03.2015 г. 

Нели Маринова: Вече да бъде подадена докладната в коректен вид. 

Йорданка Узунска: Започнахме да работим по писмото и когато е готова 

докладната ще се консултираме с юриста на общината. 

Златка Питакова: Колеги имате думата за всякакви въпроси! 

Благодаря Ви колеги!  

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 14.50 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 
 


